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Vragen van het lid Ortega-Martijn
(ChristenUnie) aan de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie over
tekort aan studentenwoningen.
(Ingezonden 20 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «Tekort
studentenwoningen dramatisch»?1

2
Deelt u de mening dat het
woningtekort onder studenten
dramatisch is en nog nooit zo erg is
geweest als nu?

3
Kunt u aangeven of de 2000 extra
eenheden die in het vat zitten, met
een geplande oplevering voor 2010,
ook daadwerkelijk worden
gerealiseerd?

4
Ziet u mogelijkheden om de geplande
nieuwbouw in de periode tot 2012 te
versnellen?

5
Is het onderzoek naar de actuele
tekorten aan studentenhuisvesting en
de lokaal geplande toevoegingen aan
de voorraad, zoals aangekondigd in
uw brief van 20 februari 20092,
inmiddels uitgevoerd?

6
Zijn er extra stimulerende
maatregelen nodig voor de periode
tot 2015, in aanvulling op het huidige
Actieplan?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van Gent (GroenLinks), ingezonden
17 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z14770).

1 Nu.nl, 19 augustus 2009
http://www.nu.nl/economie/2063581/tekort-
studentenwoningen-dramatisch.html
2 Kamerstuk 31 700 XVIII, nr. 65.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie)
(ontvangen 8 september 2009)

1
Ja

2 t/m 6
Op 2 juni 2009 heb ik met uw
Kamer overleg gevoerd over
studentenhuisvesting. In dit overleg
is onder meer gesproken over de
ontwikkeling van vraag en aanbod
van studentenhuisvesting. In het
overleg heb ik aangegeven een
onderzoek te zullen laten uitvoeren
naar de behoefte aan en het aanbod
van studentenhuisvesting, nu en in
de komende jaren. Verwachtingen in
een toename van het aantal
aanmeldingen bij hbo- en
universitaire studies zullen in dit
onderzoek worden meegenomen.
Hierbij heb ik toegezegd uw Kamer
eind 2009 over dit onderzoek te zullen
informeren.
Zoals ik in dit overleg heb
aangegeven ga ik graag nadat de

onderzoeksresultaten bekend zijn met
uw Kamer verder in debat over
eventueel nader beleid op het terrein
van studentenhuisvesting. Dit betreft
ook de zaken die door middel van
bovenstaande vragen aan de orde
zijn gesteld. Ik vind het belangrijk om
cijfers en feiten eerst goed op een rij
te krijgen voor de vervolgdiscussie.
Zoals ik al in het overleg van 2 juni
heb aangegeven wil ik hier op dit
moment niet op vooruitlopen, omdat
het hierboven bedoelde onderzoek nu
nog loopt. Vervolgstappen die nodig
zijn zullen na het onderzoek worden
gemaakt.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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